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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till statsrådet Andreas Carlson (KD)

2023/24:188 Vägbelysning på Europaväg 16 mellan Gävle och Valbo

En god belysning längs våra vägar ökar sikten för trafikanterna och ger 
därigenom ökad säkerhet. En väl utbyggd belysning, där så är motiverat sett till 
säkerhet och ekonomi, är således av stor vikt. Ekonomi får givetvis inte vara en 
avgörande faktor men kan ha spelat en viss roll när det gäller sträckor som av 
olika skäl i dag inte har någon belysning.

På Europaväg 16 mellan Gävle och Valbo finns i dag belysning från påfarten i 
Gävle fram till att trafikplats Hagaström har passerats. Därefter följer en sträcka 
på några kilometer fram till Valbo köpcentrum där ingen belysning finns, 
undantaget avfart/påfart vid trafikplats Lund, detta trots att motorvägen med en 
hastighet på 110 kilometer i timmen har en skarp kurva, något vägskyltar 
visserligen varnar för.

För att höja säkerheten dessa få kilometer mellan Gävle och Valbo, som för 
övrigt är en rätt kraftigt trafikerad sträcka, borde även den del som saknar 
belysning kompletteras med sådan.

Jag vill därför ställa följande fråga till statsrådet Andreas Carlson:

 

Vad kan statsrådet och regeringen göra för att utöka belysningen längs våra 
motorvägar, och då med särskilt fokus på vägavsnitt där det finns skarpa 
kurvor, för att bidra till ökad trafiksäkerhet?

………………………………………

Mattias Eriksson Falk (SD)

Från Riksdagsförvaltningen
2023-10-29
Besvaras senast
2023-11-08 kl. 12.00
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Överlämnas enligt uppdrag

Gergö Kisch


